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Garant komisie : Soňa Baránková 
   Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
Program: 
1. Úvod.  
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
3. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní sú piati členovia, poslanec 
Smolka sa ospravedlnil. Poslanec Petrík sa ospravedlnil predsedovi sms správou počas rokovania 
výboru. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov na doplnenie bodu 
programu. Zmena programu nebola navrhnutá. 

Uznesenie 15/07/20: VMČ schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý.  
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Baco, Bystrický, Mičega, Matejka, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené.  
 

2. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 Ing. Mičega  povedal, že odpovede na požiadavky si vie každý pozrieť a tak by sme mohli prejsť 

do bodu rôzne. 
 Ing. Matejka zdôraznil, že má takú požiadavku, keby sa tie požiadavky začali plniť, toto ma tu 

už nebaví chodiť, že tú sú zápisy dva roky staré s tými istými požiadavkami stále nesplnenými, 
a pokiaľ sa to nezačne plniť, tak je úplne zbytočné, aby sme tu dávali ďalšie nové požiadavky, ... 
keď nevieme splniť ani jednu – napríklad múrik, ktorý za chvíľu padne, za štyri mesiace nie je 
hotový, teraz máme leto, škola a družina sú zavreté, tak poprosím teraz, aby do konca augusta bol 
hotový. Jedná sa o opravu múrika na Gagarinovej ulici (za družinou Sedmička ZŠ - viď 
požiadavka č. 89 z novembra 2019. Múrik je už tak naklonený, že môže spadnúť na dieťa prípadne 
na auto, a keď sa niečo stane, budete zodpovední, ....  lebo tento múrik bol poškodený investíciou 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru    

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Martin Trepáč 
Mgr. Kamil Bystrický Ing. Ladislav Matejka 
  
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER: 

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 

Mgr. Martin Petrík - ospravedlnený 
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mesta, keď sa robil chodník. Už som na to niekoľkokrát upozorňoval. To isté platí aj pri 
požiadavke č. 88/2019 na orezanie krovu za Pádivého 6,8.   

 
3. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  

 
 požiadavky poslancov: 

 
   Ing. Mičega vstúpil do tejto debaty tak, že si presadol medzi občanov a dáva požiadavku ako 

občan a ide sa pýtať ako občan. Citujem: „Páni poslanci, nie je Vám blbo chodiť na Vaše rokovania, 
ktoré Vy tu hlasujete „áno“ a na zastupiteľstve nie sú vôbec spomenuté, ani o nich zmienka nebola? 
Veď my sme v júni dali požiadavku za VMČ SEVER dokončiť to ihrisko - workout a nie je Vám blbo, 
keď Vám povie viceprimátor zodpovedný za investície, že je to betónová plocha? Na zastupiteľstve 
povedal, že je to betónová plocha, ...čiže moja otázke znie: 

52/20 Páni poslanci, je normálne, že na Vaše požiadavky nie je zo strany mesta ani reagované? Kedy 
konečne bude zabezpečený workout pri hrádzi za garážami pri parkovisku pri hrádzi Sihoť IV? A kto 
je zodpovedný za to, že sa tam minuli peniaze? (Mičega) 

    Garantka uviedla, že na túto odpoveď predsa z mesta reagovali a Mgr. Baco prečítal na to 
príslušnú odpoveď – je to požiadavka č. 35 a 36/2020. Následne sa Ing. Mičega opýtal ešte raz a to:  

      53/20 Je to plocha pre workout alebo betónová plocha tak ako uviedol viceprimátor na mestskom 
zastupiteľstve? (Mičega) 

  Napíšu, že peniaze sú minuté, veď keby som to spravil ja v súkromnej firme, tak ma niekto vyrazí,   
pána zodpovedného za to posunuli na odbor športu, tam sa za odmenu posúvajú na iné pozície, kde 
majú väčší kľud. A Vám to nevadí a nie je Vám to blbé?  

 Ing. Mičega ešte k požiadavke č. 38/20 dodal, že ten suchý strom na hrádzi mohli odstrániť 
hneď a nech ho aj vysadia neskôr, ale nech tam nezavadzia, kosci ho obchádzajú. Zbytočne je to ľuďom 
na očiach. 

54/20 Vyrovnať a opraviť značné výtlky na ceste Ul. Pod Sokolice – príjazdová cesta okolo OC Max 
dozadu smer k piánu.  (Baco) 

55/20 Vzhľadom na narastajúce negatívne reakcie občanov na odpovede vyplývajúce z ich 
požiadaviek na zasadnutiach VMČ SEVER si Vás dovolím požiadať o vypracovanie právnej analýzy 
nastavenia systému požiadaviek, ktorý bol zavedený MsÚ v Trenčíne v roku 2014. Táto analýza by 
spočívala vo výklade práv a povinností vyplývajúcich zo stávajúceho systému zadávania požiadaviek a 
spôsobe ich vyhodnotenia. (Bystrický) 

56/20 Žiadam MsÚ preveriť možnosť posilnenia MHD linky č. 11 o frekvenciu aspoň 3 x denne 
v čase sezóny s trasou, ktorá by končila v Kubrici za rybníkmi s doplnením zastávky v centre Kubrica.  
(Bystrický) 

57/20 Opakovane žiadam o dokončenie a zrealizovanie dopravného značenie - opakujúca sa 
požiadavka č. 75 ešte z roku 2019) (Trepáč) 

58/20 V podchode Pred poľom sú na viacerých miestach poškodené steny okolo chodníkov, prosím 
o opravu a do budúcna zabezpečiť kamerovým systémom. (Trepáč) 

59/20 Prosím o zavedenie MHD z Kubrice  smerom na Sihoť a tiež nastaviť cestový poriadok  tak, 
aby MHD lepšie  nadväzovala na ostatné verejné dopravné spojenia. (Trepáč) 

 
 požiadavky občanov: 

 
p. Gavendová osobne poďakovala poslancovi Mgr. Bacovi 
p. Gavendová osobne poďakovala poslancovi Ing. Mičegovi za to, že sa stará o voliča aj po voľbách 
a bude ho schváliť aj naďalej 
   60/20 P. Gavendová požaduje opätovne pokosiť potok v Opatovej a aby to zabezpečovali tí istí, 
ktorí to kosili aj vlani, lebo svoju prácu si odviedli vzorne, aj trávu si  odviezli. 
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   61/20 P. Gavendová požaduje, aby mesto vyzvalo vlastníka budovy starej lesnej správy, aby si 
budovu opravili. 
   62/20 P. Gavendová požaduje, aby mesto pokosilo aj priekopy v Opatovej – SSC Žilina.  

       63/20 P. Gavendová požaduje premiestniť nádobu na psie exkrementy na opačnú stranu pred jej   
rodinným domom v Opatovej, prípade vyvesiť niekde na viditeľné miesto, že je tam nádoba na psie 
exkrementy, aby si to ľudia vedeli upratať. 

       64/20 P. Gavendová požaduje vymeniť autobusové prístrešky oproti Majáku v Opatovej a pri ŽS 
Opatová – to sú unikátne prístrešky, nemajú bočnice. 

       65/20 P. Gavendová požaduje označiť dedinu Opatová nad Váhom pri jej začiatku i konci, ani jedna 
dedina na Slovensku, nie je tak zlikvidovaná ako Opatová nad Váhom, všetky dediny majú svoje 
označenie, už nie sme odrazu Opatová nad Váhom, ale len Opatová a požaduje osadiť tabuľu tak, ako 
to má Kubrá či Kubrica. 

       66/20 P. Gavendová upozornila na fakt, že rampa na Sihoti pred LIDLOM sa nezatvára, od skorého 
rána tam nie je možné zaparkovať, parkovisko je plné. 

       67/20 P. Gavendová upozornila na fakt, že na križovatke (v tom trojuholníku) z Dobrej do Opatovej 
je tak vysoká tráva, že zasahuje do rozhľadového poľa vodiča, treba to pokosiť čo najskôr, nie je tam 
nič vidieť. 

       68/20 P. Gavendová požaduje pokosiť aj trávu pri osadenom zábradlí na moste v Opatovej, rozrastá 
sa na krajnici cesty. 
   69/20 P. Gavendová sa pýta, prečo nemajú zľavu na daniach z nehnuteľnosti dôchodcovia, ZŤP, 
ale naopak sa dane zvýšili. 

 
 Ing. Mičega vstúpil do debaty ohľadom zvýšenia daní, že sme ako mesto dva roky dozadu v cene 
580 000 € za mostami v priemyselnom parku prenechali parcelu súkromnej firme za to, že keď tam 
kopli, našli tam bordel, o ktorom každý vedel – bývalé smetisko ...... my sme im predali tú parcelu 
a oni keď prišli, kopli a potom, že tú parcelu už nechcú,... a my sme im tie peniaze vrátili – to nie je 
moc, ale na to ZŤP by zľava vyšla,..... ale treba sa pýtať tých poslancov, ktorí za to zdvihli ruku. 

 
P. Gavendová poďakovala p. Jarabému a p. riaditeľovi Jarošovi z MHSL za ochotu a solidné 
jednanie opravy rozhlasu v Opatovej. Lebo to elektrikári pokazili, nie mestský úrad. 

 
 o 16.30 h sa ospravedlnil a z rokovania odišiel poslanec Ing. Matejka 

 
PhDr. Očkayová sa opýtala garantky, prečo nie sú zverejnené na webe odpovede na požiadavky – 
bolo jej odpovedané, že sú a pre kontrolu to Ing. Mičega preveril, že sú zverejnené tak ako tvrdila p. 
garantka.  
PhDr. Očkayová z predchádzajúcej zápisnice upozornila na jeden fakt a to ten, že predseda Mgr. 
Baco povedal, že málo ľudí sa zaoberá o veci verejné, a ja požadujem doplniť: „že musíte byť v I. 
kategórii občanov, lebo keď ste v II. kategórii občanov, ktorí nemajú nárok na nič a náhodou sa 
zaujímate o veci verejné, tak to je jedna čistá katastrofa. A preto odporúčam všetkým občanom, ktorí 
nie sú v záujmovej skupine mestského úradu, špeciálne vedenia mestského úradu, aby sa radšej o nič 
nezaujímali, lebo po prvé odpoveď nedostanú, urobia z nich úplného debila, ktorý sa nevie ani 
vyjadriť, lebo záujem o veci verejné je vec každého. Keď sa niekto chce zaujímať a začne hľadať tie 
informácie, dostane sa do slepej uličky alebo z neho urobia úplného magora.“  
Na záver  ešte dodala, že čaká na poslanca Petríka, lebo to je jedna čistá katastrofa. To je taká 
demagógia, také holaxy a žiada predsedu a garanta VMČ SEVER: 

    70/20 PhDr. Očkayová požaduje vypracovať dodatok k rokovaciemu poriadku výborov mestských 
častí mesta Trenčín, kde by sa doplnil bod, že poslanci majú chodiť na stretnutie so svojimi voličmi 
primerane upravení. 
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4. RÔZNE, DISKUSIA:  
 
    PhDr. Očkayová namietala voči zápisnici z februára 2020 o nezapracovanie faktickej informácie, 
ktorá môže byť dôležitá pre všetkých obyvateľov z okolia ZŠ a návštevníkov štadióna, hrádze i Sihote, 
kde v marci 2020 upozornila na ľadový odpad, ktorý bol vyvezený na hrádzu a tiež k súkromným 
garážam na hrádzi, kde bolo uvedené, že sa jedná o čistú zamrznutú vodu a frézový ľad. Ide o požiadavku 
č. 97/2020 – kde MHSL uviedlo, že citujem: 
    „Správca zimného štadióna sa ospravedlňuje za nedorozumenie, ktoré vzniklo omylom pri 

vyprázdňovaní rolby na nevhodné miesto. Zároveň občanom ubezpečujeme, že nejde o žiaden odpad, 
ale sa jedná o čistú vodu v tuhom skupenstve, a teda životné prostredie neutrpelo žiadnu ujmu.“ 

 
    PhDr. Očkayová namietala, že v žiadnom prípade nemôže ísť o čistú, zamrznutú vodu, ale ide 
o odpadovú zmes zloženú minimálne z vody, chemickej úpravy zanechávajúcej po roztopení hrubé biele 
mapy kopírujúce uložené kopy masy, množstvo potrhaných červených a modrých, zrejme plastových 
lajnovacích čiar, ktoré vietor rozfukoval po okolí. Rozfúkané boli po hrádzi, v okolí ZŠ, po garážach, 
v susednej časti Sihote a autobusovej zastávke. Chytali to deti a psy. K znečisteniu životného prostredia 
určite došlo. Odpoveď MHSL nebola pravdivá.  Mám za to, že ide o skládkovanie zmesového odpadu 
a znečistenie životného prostredia a prikladám fotodokumentáciu – viď foto k zápisnici – nedeliteľná 
súčasť zápisnice. O škode na nehnuteľnosti ani nehovorím. A budem rada, ak sa to nebude opakovať.  

    PhDr. Očkayová uviedla: 
Opakovane kladiem otázku, pre koho sú tu Zápisnice VMČ a komu ich finálna verzia vlastne vyhovuje. Ja ako 
občianka VMČS so znením častí zápisnice, kde som uvedená pod svojím menom, niekoľko mesiacov nesúhlasím. 
V predmetných častiach ich vo viacerých častiach pokladám za účelové, dezinterpretačné  a tendenčné – viď 
prístup k informáciám, resp. vyjadrenia poslanca Petríka. Napriek tomu, že som obratom uplatnila námietky 
smerované na VMČS písomne , neboli do následnej zápisnice ani upravené, ani zapracované. Naopak, je 
podsúvané, že nie som schopná formulovať jedinú opakovanú otázku zrozumiteľne, stručne a jasne. Zároveň sa 
opakuje, že ja som spravila chybu a teraz tú chybu hádžem na Mesto Trenčín. Ja som žiadnu procesnú chybu 
nespravila.  

V rámci rozpravy PhDr. Očkayová ešte uviedla, že 1. viceprimátor Mgr. Forgáč je ten kľúčový objekt 
pre kauzu „Očkayová“ alebo modernizácia železničnej trate, ktorý bol vždy zodpovedný za všetko, .... a 
od tohto človeka sa odvíja všetko, keďže bol šéfom dopravy cestného správneho orgánu, on bol 
zodpovedný za celú exekutívu modernizácie železnice, ..... a znova namieta, že zápis nie je relevantný 
ako som sa vyjadrila, že poslanec Petrík mi vkladá do úst slová, ktoré som nikdy nepovedala alebo som 
ich povedala inak, že rozpráva za ľudí  vo veci, o ktorej nemá dosť informácií a vydáva ich za fakty 
a jeden z nich je napríklad – ja som spravila procesnú chybu a teraz hľadám vinníka a hádžem to na 
mesto. Absurdné. Ja som žiadnu chybu nespravila iba jedinú a tá je, že som dôverovala primátorovi, 
dôverovala som poslancom, dôverovala som viceprimátorovi a časti mestského úradu a ich písomnému 
záväzku, že sa vo vzťahu k občanom poškodených stavbou železnice postaví úrad tak aktívne a bude 
taký súčinný, ako v prípade občanov pred začiatkom výstavby nového mosta. Rovnakých občanov, 
v rovnakej lokalite, rovnako postihnutých rovnakou stavbou. Jedni veľa získali, druhí veľa stratili. 
Vo vzťahu k problémom ľudí a škodám na domoch vo VMČ ZÁPAD v kritickom období leta 2016 
naviac nie sú zverejnené zápisnice, pričom minimálne tri schôdze sa preukázateľne konali. Predsedom 
VMČ ZÁPAD bol Bc. Tomáš Vaňo, ktorý si už presne nepamätá, ako to bolo .... o zápisniciach nič 
nevie. Pozvánky neboli zo strany MsÚ zverejnené vôbec. V máji 2016 odstúpila garantka VMČ ZÁPAD 
určená prednostom MsÚ a koordinovaná J. Forgáčom pre falšovanie zápisníc, čo dlhšie namietali 
občania i poslanci. Do októbra 2016, teda niekoľko mesiacov, prednosta úradu garantku neurčil. Za 
koordináciu a usmernenie VMČ zodpovedal Mgr. Ján Forgáč. V kritickom období ani jeden zodpovedný 
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pracovník nezjednal nápravu a nekonal v súlade s rokovacím poriadkom. Zápisnice z najkritickejšieho 
obdobia VMČ ZÁPAD leta 2016 nie sú zverejnené, resp. neexistujú. Pokladám to za veľký problém 
a zásah do občianskych práv a prístupu k informáciám. Nielen, že sú zápisnice skresľované, ale dokonca 
ani neexistujú.  
 
 Ing. Mičega sa opýtal, či je problém aby 5, 7 slov ste sformulovala do jedného textu, ktorý presne, 

exaktne - ak tam nebudú vulgarizmy si želáte zverejniť do zápisnice a pošlete to mailom.   
 

p. Srnáková poďakovala všetkým poslancom, hlavne p. Bacovi, lebo za čias predsedu Ing. Mičegu 
sa mi nepodarilo prehodiť vývesnú tabuľu a uviedla, že by požadovala zverejniť harmonogram rokovaní 
VMČ SEVER. Následne poďakovala aj poslancovi Mičegovi. 

p. Srnáková ďalej uviedla, že parkovanie  Pod Sokolicami – je tam problém a my môžeme parkovať 
len na jednej strane – zmizlo minimálne 12 parkovacích miest a nesmieme parkovať pred OC MAX. Má 
prísľub z mesta, že od r. 2018 budú riešiť parkovanie Pod Sokolice a nebudú nás pokutovať. Avšak opak 
je pravdou.  

 
   71/20 p. Srnáková požaduje, aby mesto vyzvalo majiteľa pozemku parkoviska pri OC MAX - ide o 
súkromný pozemok, aby si označil svoju nehnuteľnosť a zatarasil vstup na parkovisko tak, aby tam autá 
opakovane neparkovali, sú tam len betónové zátarasy a blato.  

   72/20 p. Srnáková prosí znížiť výšku náletových stromov tak, aby na rozhľadni na Brezine neprekážali 
vo výhľade.  

   73/20 p. Srnáková sa pýta, či je už prebratý podchod pre peších pri Bille? Podchod je nepozametaný, 
sú tam odpadky, špina. Steny už nie sú biele, sú tam kamery a monitoruje sa to? 

   74/20 p. Srnáková sa pýta, či z útvaru mobility je už spracované ako sa bude parkovať v lokalite Pod 
Sokolice – ako jej povedal Ing. Hartmann v roku 2018, že o rok až dva sa to bude riešiť. A prosím 
poslancov VMČ SEVER, aby skôr, ako pán Hartmann nakreslí čiary, predstavili víziu parkovania nám 
občanom z tejto lokality.  

   75/20 p. Srnáková požaduje prehodnotiť opatrenia vo veci parkovania v lokalite Pod Sokolice – 
okamžite riešiť so správcom a vlastníkom miestnych komunikácií, aby teraz v čase havárie v tejto 
lokalite prekryli dočasne zónovú značku. Lebo opätovne ubudli parkovacie miesta.  

   76/20 p. Srnáková požaduje preložiť jeden kontajner HUMANA, lebo vadí v prejazdnosti na miestnej 
komunikácií Pod Sokolice, kontajner je osadený v rozhľadovom poli vodiča.  

p. Srnáková ďalej uviedla, že lokalita Pod Sokolice – ohľadom kosenia sa môže mesto hanbiť. Kedysi 
p. Lisáček uviedol, že musia kosiť občania – aspoň tie vrecia s tou trávou nám v minulosti zobrali – ale 
teraz je už druhé celoplošné kosenie a ide o to, že nielen mestské pozemky sú nepokosené.  A vyjadrila 
nesúhlas s tým, že ona nebude vyvolávať úradníkom, ktorí to majú na starosti – ona bude volať 
poslancom. A prečo sa nič ohľadom investícií nedeje v tejto lokalite Pod Sokolice za osem rokov? 
Reagoval Ing. Mičega že v roku 2015 zaviedol, že každá mestská časť – všade niečo. Robila sa Pod 
Sokolice 2 – pred bytovkou cesta. Garantka dodala, že spravilo sa oplotenie ihriska na ul. K výstavisku 
a polopodzemné kontajnery.  
 
     p. Srnáková sa opýtala, akým spôsobom treba nahlasovať počet osôb v prenajímaných bytoch? 
Odpovedal Ing. Mičega, že ak správca alebo Spoločenstvo vlastníkov bytov  eviduje, že je tam nesúlad, 
tak v tom momente toho vlastníka musí vyzvať, že počet osôb nekorešponduje so skutkovým stavom.  
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p. Srnáková sa opýtala ostatných poslancov, prečo na zasadnutí mestského zastupiteľstva 
nepodporili Ing. Mičegu ohľadom parkovania v zóne A prvú hodinu zadarmo?  A celkovo vyjadrila 
nesúhlas, že hodina je v poriadku, keby bola zadarmo, my ako občania nemáme nárok, aby sme niečo 
dostali od mesta zadarmo? Lebo my občania dávame tomuto mestu dane. Diskusia sa ďalej viedla aj 
s ostatnými poslancami ohľadom parkovania na Palackého ulici, na Mládežníckej ulici. A poslanci 
odpovedali každý sám za seba. Do debaty vstúpil aj Mgr. Marousek z pohľadu mestskej polície, bol by 
to zložitý systém z hľadiska kontroly. Ing. Mičega doplnil, že nie je tá hodina zadarmo – iba rezidenti, 
ktorí majú zaplatenú kartu v celom Trenčíne. To znamená, že nie zadarmo parkovať na hodinu, ale 
v rámci jeho ročného poplatku má možnosť jedenkrát denne na Palackého prísť v ktoromkoľvek 
časovom rozptyle na hodinu parkovať zadarmo. A navrhoval to ako opatrenie v rámci korony, ako 
opatrenie do konca roka a ktoré som mimochodom posielal všetkým poslancom vopred, na čo nám 
všetkým bolo odpovedané právnym oddelením a do konca roka sa to mohlo vyhodnotiť. Mohlo to byť 
ako prejav vôle voči podnikateľom,....  

p. Srnáková sa pýtala poslancov, prečo lokalita Pod Sokolicami nemá v programovom rozpočte 
mesta žiadne investície do budúcnosti.  
Diskusia sa ďalej rozvíjala ohľadom rokovania MsZ z 1.7.2020 ohľadom uzatvorenia Dodatku č. 3 
k Zmluve o výpožičke nehnuteľnosti, zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy a nájomnej zmluve 
so spoločnosťou AS Trenčín. Na to Ing. Mičega uviedol, že architektonickú štúdiu platilo mesto vo 
výške 11 900,-- €, to je z tých 550 000,-- € priamych peňazí, ktoré sme už dali AS Trenčín mimo 
200 000,-- každý rok. P. Srnákovú zaujímalo, že toto sa stále predlžuje až do roku 2021 a tu stále unikajú 
peniaze, lebo musia hrať stále vonku inde, ona chápe aj to AS, ale rokovanie MsZ bolo pod úroveň p. 
primátora a podporujem p. Mičegu a ostatní poslanci ho mali tiež podporiť. Ten záujem o futbal má len 
p. Mičega? Nakoniec dodala, že keď chceme mať futbalový štadión v meste, musia poslanci hlasovať aj 
proti primátorovi.  

p. Srnáková ďalej hovorila o Juhovýchodnom obchvate mesta Trenčín, aby sa čo najmenej porušila 
Brezina, bolo to pripravené ešte pred rokom 1989. A dodala, že všetky rozhodnutia poslancov ich raz aj 
dobehnú. Vtedy, keď voliči Vás voliť nebudú. A diskusia voľne pokračovala.  

 
     PhDr. Očkayová uviedla, že s odpoveďou MsÚ na moju opakovanú otázku z VMČ december 2019: 
„Koľko občanov spolu, teda CELKOVO, sa vo veci škody na svojom majetku/nehnuteľnostiach 
spôsobených modernizáciou železničnej trate obrátilo na Mesto Trenčín, resp. MsÚ ? A to za celé 
obdobie výstavby predovšetkým nového mosta a podjazdu Vlárska rokov 2013 – 2018“ absolútne 
nesúhlasí, lebo je v absolútnom protiklade s predchádzajúcou odpoveďou na identickú otázku a zároveň 
v rozpore s údajmi prezentovanými predtým (pož. 27.20) , a aj ostatnú „verziu“ pokladám za ďalšiu 
manipuláciu a zavádzanie zo strany MsÚ.  

Ďalej som požiadala VMČ o rovnakú možnosť dopracovať sa k informáciám, a to preveriť zákonnosť 
postupu vecne príslušných útvarov Mesta, resp. koľko celkovo bolo modernizáciou železnice 
poškodených občanov v Trenčíne spolu, ktorí sa na Mesto Trenčín = MsÚ so škodami obrátili. Proces 
som pracovne označila ako poslanecký prieskum. Odpoveďou MsU bolo, že samospráva takúto formu 
poslaneckého prieskumu nepozná, resp. je nevykonateľný a ani nevidí dôvod. V mojom prípade určite 
takáto možnosť neexistuje. V iných prípadoch – rovnakí občania Trenčína, s rovnakými pochybnosťami,  
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je poslanecký prieskum možný a úrad obratom poskytne podklady poslancom na preskúmanie. Toto 
pokladám za priamu diskrimináciu minimálne zo strany úradu. Rovnakí občania, rovnaký úrad, rovnaká 
alebo podobná požiadavka, zásadne odlišný výsledok, resp. konanie úradu. Združenie osôb pod 
Radochovou, Opatová, požiadal VMČ, resp. predsedu Výboru Mgr. Baca o vyžiadanie podkladov 
a preverenie zákonnosti postupu vecne príslušných útvarov MsÚ pri vydávaní povolení atď. týkajúcich 
sa predĺženia MK v časti Opatová. Teda v princípe o poslanecký prieskum. MsÚ promptne postúpil 
cestou garantky Mgr. Bacovi zložku projektovej dokumentácie, na nasledujúcu schôdzu VMČ 4.6.2020 
na kontrolu zákonnosti. Teda nie k nahliadnutiu účastníkmi konania, ktorí majú celú zložku k dispozícii, 
ale poslancom, aby preverili, či postupy a rozhodnutia MsÚ sú v súlade so zákonom. V zápise je presne 
uvedené, aká bola požiadavka občanov a kto sa na koho obrátil. V závere zápisu je zapísaná zavádzajúca 
informácia konštatujúca irelevantnú skutočnosť doplnená po ukončení VMČ, teda úradníkom. 

5. ZÁVER: 
 

 Mgr. Baco poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  
 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 18,50 hod. Ďalšie zasadnutie sa uskutoční v Dennom centre na 
Sihoti dňa 6. augusta 2020. 
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 2.7.2020 
 
 
 
 
 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

          


